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Referat FaU møte 8 mars kl 19:00-21:00 
 
 

Deltagere FaU Tilstede i møtet 

Patricia San Miguel x 

Johannes Gullestad (1A) x 

Anna Lampinen  (1B) x 

Johan Eirik Brudvik (1C) x 

Maria Gundersen  (representant 2A) Representert av Patricia San Miguel 

Kine Ringdal (2B)   

Sophie Eckbo Clausen Larsen (2C)  

Monica Nordløkken (2D) Representert av Anna Lampinen 

Martin Belck-Olsen (3A) Representert av Johannes Gullestad 

Bettina Iren Frydenborg Jacobsen  (3B) x 

Anja Bergby (3C) Representert av Marianne Meier Tang 

Mads Skjelberd Gundersen (4A)  x 

Benedicte Adele S Barkvoll  (4B) x 

Randi Beate Stageland Bull (4C) x 

Mia Loubello (5A) x 

Veronica Gauslå (5B) Representert av Mia Loubello 

Mari Borchsenius (5C x 

Anne-Marie Tangen (6A) x 

Anders Eriksen (6B) x 

Marianne Meier-Tang (6C) x 

Arne Hole (7A)  x 

Christine Tang (7B) x 

Karine Ulleberg (7C) x 

Bente Klara Kvam x 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Referat: 
 
Godkjenning av referat fra FaU møte avholdt 18 januar. Anna Lampinen er referent for dagens møte. 
Ingen kommentarer til dagens innkalling. Agenda godkjennes. 
 
 

1) Info fra Rektor, Bente Kvam: 
 

● Nå er det Normale skoledager, Normal Aktivitet 
● Kommende 1 trinn er stappfull, det blir tre klasser på 1 trinn som starter i 

august. 
● AKS bygget oppe er snart ferdig renovert, etter dette så blir det oppussing av 

2 klasseområde/bygg, hele området hvor andre klasse holder til og 
helsesøster område. Det blir nok trangt og berørte klasser må spres ut, men 
det blir fint etterpå.  AKS kjøkken på 2 klasseområde utgår for å få plass til 
helsesykepleie. 

● Rekruttering pågår men er vanskelig 
○ 5-6 nyansatte i år 
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○ 2 ansatte går av med Pensjon dette året 
○ Skolen tar imot lærerstudenter fra Oslo Met som har vært fornøyde, 

det hjelper forhåpentligvis litt på langsiktig rekruttering ved å 
synliggjøre skolen.  

● Etterslep på videreutdanning av lærere 
○ det er 3 stk på etterutdanning  dette året 
○ neste år blir det 2 stk. Engelsk er prioritert.  

● 17 Mai 
○ Det blir tog for Grindbakken skole 
○ Oppmøte blir nede i byen på anvist plass-foreldrene blir ansvarlig for 

transport dit. Skolen kommer ikke til å bestille buss ditt som tidligere 
år. 

● Grindbakken 40 år 
○ Foreslås å markere sammen med Grindbakken skoles dag. 

Brainstorming for innhold er velkommen.  
 

● Elevundersøkelse 2021 – osloskolen  
○ Ihht målene som har blitt satt i strategisk plan har 5-7 trinn sett på 

følgende 3 områder: 
■ Motivasjon 
■ Elevdemokrati og Medvirkning  
■ Mobbing 

○ 5-7 Trinn gikk igjennom resultat med lærere og diskuterte 
■ Hva gjør vi som er bra? 
■ Hva kan vi bli enda bedre på? 
■ Hvordan skal vi komme oss dit?  
■ Hva må til? 
■ Var det noe som overrasket oss? 

 
○ 1-4 trinn  

■ Best score på vennskap  
■ lavere score på medvirkning 

 
  

○ Mobbing er lav Elev/Elev , mest digital mobbing, mest på 7 trinn. 
○ Elevrådstyret syns det er en del stygg språkbruk på skolen, dette skal 

jobbes med. 
 

● Klassetrivselgjennomgang - Grindbakken  
○ høst + uke 1 

 
● Mitt Valg - “Bedre å bygge barn enn å reparere voksne” 

○ Begynte i høst på Grindbakken 
○ MITT VALG er et internasjonalt Lion’s Quest-program for utvikling av 

et godt læringsmiljø og læring av sosiale og emosjonelle ferdigheter. 
○ https://www.determittvalg.no/ 
○ Finnes et foreldrerom, har egen fane 

https://www.determittvalg.no/
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● AKS 
○ Høyt fravær grunnet korona. Ser frem til å komme tilbake til normal 

drift. 
○ Flott samarbeid med TRY med gratis musikalsk trening for 2.-4.kl og 2. 

fotball. 
○ Mobilklokker – 2.trinn sliter fortsatt med at barna benytter 

mobilklokker og at foresatte ringer opp på klokkene. Dette gjør det 
svært uoversiktlig for de ansatte.  

○ Enkelte 3.kl benytter mobiler i skjul. 
○ Ansettelser – mindre søkermasse enn tidligere. Straks i mål med 

ansettelser. 
■ En baseleder i vikariat, lyses ut fast stilling nå. 

○ Bygg – Oppe-AKS er prosjektert ferdig i begynnelsen av mai. 
○ Ny fotballbane i vår, sponset av TRY 

 

● Spørsmål 
○ Supernytt - i forhold til ukrainakrisen Barna har sett supernytt og det 

ble vurdert av skolen før 
○ Viktig å ivareta barn på skolen uansett nasjonalitet, det er ikke barn 

som har startet krig. 
 

2) Nytt fra Fau styret 
 

● Foreldremøte vår 2022 har blitt gjennomført. 
● Henvendelse fra FAU Vinderen om skolebudsjett fordeling som har skapt 

problemer for dem 
o Vil høre hvordan budsjettsituasjon er på skolene i nærområdet. 
o Om vi har forslag på hva som kan gjøres 
o Om vi kan samle krefter for å ta dialog med politikere eller andre. 

FAU Grindbakken diskuterte dette og ble enig i å støtte initiativet. 
● Oslo KFU (kommunale foreldreutvalg) 

o Skolegruppemøte tirsdag 26/4-22 kl 18 
o Foreldrekonferanse 2022 ons 23/3 - 22 kl 17.30 

 
3) Orientering om FaU regnskap v/ Mads 

Juleshowets resultat  ble justert etter en siste faktura fra Oslo kommune. Ellers ikke noen 
endringer siden sist. 
 

4) Status Fra komiteene  
 

● Det finnes ikke noen særlig god kanal for å kommunisere fra FAU til foreldre 
for evt aktiviteter og events 

○ Klassekontaktlisten er også dårlig oppdatert og flere klasser har ikke 
fått informasjon om aktiviteter. 

○ Aktivitetskomiteen skal nå prøve å sende informasjon om aktiviteter 
på FAUs spondside- og FAU representanter kommuniserer videre 
derfra til klassene. 
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● Digitalkomitee 
○ Nettvettkurs hold digitalt  

■ Relevante linker skal sendes ut via FAUs hjemmeside, 
facebook, skolemelding, mail / spond evt. 
 

● Aktivitetskomite 
○ Breakdance kurs - invitasjon er ferdig, mangler bare å bli sendt ut.  
○ SkiMore kurs ble kansellert grunnet for få deltakere, mulig dårlig 

kommunikasjon videre til klassene 
○ TRY har mye tilbud som kan også spres via aktivitetskomite 
○ Tegnekurs på skolen for 3-4 trinn kommer på plass etter påske på 

torsdager - klasserom trengs. 
● Trafikkomite 

○ FAU oppfordrer barna til å gå til skolen – helsegevinsten.  
○ Elsparkesykkel blir brukt enda ned til 3e trinn, dårlig bruk av hjelm og 

av og til med flere på sykkelen. 
■ Det er forbudt å kjøre inne på skolen 
■ FAU oppfordrer foreldre til å snakke med barn om trafikkvett, 

og følge tryggtrafikk sin anbefaling  
● https://www.tryggtrafikk.no/el-sparkesykkel/ 

■ 6 Km/h hastighetsbegrensning på fortau 
■ El-sparkesykkel bør inkluderes i Ordensregler via Driftsstyret 

○ Bymelding.no for brøyting/strøing/gatelys 
➢ Vis aktsomhet i trafikken, tilpass farten etter forholdene 
➢ Lurt å fortelle barna at stoppstrekning er lenger nå som det er glatt 
➢ Parker for å være til minst mulig hindring i trafikken 
➢ Unngå å kjøre på fortau 
○ Det bør være flere enn 2stk i Trafikkomiteen 

● SMU 
○ Skal videreformidle til FAU ønskeliste  fra barna på nye ting de ønsker 

seg til skolen 
● 17 mai komiteen  

○ Trenger litt oppstartshjelp siden de ikke har erfaring selv grunnet 
manglende  feiring i coronaperioden. 

○ De spør om hjelp videre. FAU leder deltar på et møte med komiteen 
og deler erfaring fra tidligere år.  

■ Premier er viktig å begynne med tidlig.  
5) Diskusjon 

● Ønske om at Aksjonspunkter blir oppsummert: 
● Kurs fra FAU Aktivitetskomite sendes ut via Spond for videreformidling 
● Trivselskomite/SMU: Ønskeliste fra SMU til FAU styret 
● Digitalkomite: Link fra nettvett foredrag 
● FAU trafikk: El-sparkesykkel   
● GSD: Dato for Grindbakken skoles dag finnes ikke på hjemmesiden, komitee tar opp 

med rektor. 
6) Eventuelt 

 
---------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

https://www.tryggtrafikk.no/el-sparkesykkel/
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Neste Fau møte er berammet til 23/5 2022 tirsdag 19:00-21:00  
Saker meldes inn på forhånd på mail til: faustyretgrindbakken@gmail.com  
 
Det er viktig at hver klasse er representert på møtet. Om du som fast representant ikke kan 
møte kan en representant møte i ditt sted (feks klassekontakten, andre foresatte i klassen, 
andre i FAU som har barn i samme klasse).  
Meld fra til FAU-styret om hvem som eventuelt møter i ditt sted på spond gruppe eller mail 
adressen over. 


